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GLASILO SZDL OBClNE L3UBL3ANA-

♦Občinski razgledi« — gla
silo občinskega odbora 
SZDL Ljubljana-Siška. Iz
haja enkrat mesečno, razen 
v juliju in avgustu. Ureja 
uredniški odbor: Jože Curk, 
Savo Jakulin, Bruno Laglcr, 
Franjo Pipan, Jože Nedog, 
Dušan Zgonc, Mirko Dam
jan, Franc Bergant, Mar
jan Gamze in Igor Gruden. 
Glavni in odgovorni ured

nik Franc Bergant
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Starši,
več sodelovanja!

S sklepom Občinskega 
ljudskega odbora smo skrb 
za ozgojno-oarstoene usta
nove prenesli na stanovanj
ske skupnosti, z željo, da bi 
upravne pravice in dolžno
sti čimbolj približali liu- 
uem, ki so neposredni ko
ristniki teh ustanov. S tem 
ukrepom pa nikakor ni bila 
demantirana dolžnost in 
Pruviea družbe v širšem in 
občinskega ljudskega od- 
uora v ožjem pomenu be
sede za materialno in stro
kovno pomoč tem ustano- 
°am.

7-ato je povsem neupravi- 
ceno vznemirjenje, češ, zdaj 
Pu sj> vsi dvignili roke od 
otroških vzgojno-varstvenih 
Ustanov in bodo vse breme 
vzdrževanja nosili samo 
starši. Na, V procesu, ki 
smo mu priča, gre mimo 
formalne, ki je bila že 
Jjraoljena, predvsem za nse- 
tnsko osamosvojitev vzgoj- 
o-varstoenih ustanov r> sa- 

'nostojnc vzgojne instituci- 
2,1 ustanavljanje večjih 

, aD,c, tu dolžnosti ljudi, ki 
Ufjbolj neposredno pri- 

ob vzgojnih in ma- 
'ulnih problemih vrtcev 

n drugih tovrstnih ustanov

ter za ustrezno razdelitev 
materialnih obveznosti med 
starši in družbeno skup
nost jo.

V praksi bo ta akcija za 
samostojnost vzgojno - var
stvenih ustanov (ne social- 
no-varstvenih ustanov) za
stavljena takole: Z natanč
nimi analizami, pri katerih 
bi sodelovali upravni od
bori ustanov in čim širši 
krog prizadetih staršev, bo 
treba ugotoviti resnično vi
šino stroškov za posamez
nega otroka. Starši bodo 
prav ob tej analizi dolžni 
oziroma bodo imeli prilož
nost, da s svojimi predlogi 
in pripombami vplivajo na 
višino teh stroškov, saj bo 
tako množično zasnovana 
razprava nedvomno poka
zala na videz morebiti si
cer majhne notranje rezer
ve, ki pa o celoti lahko še 
kako vplivajo na višino 
stroškov vzdrževanja. Pri 
tej analizi stroškov je treba 
mimo drugega upoštevati, 
da so osebni dohodki kvali
ficiranih vzgojnih delavcev 
o teh ustanovah premajhni 
in da je treba zagotoviti 
boljšo materialno pobudo 
(podobno kot o ostalih

— ^

vzgojnih ustanovah) ter ta
ko vplivati tudi na izbolj
šanje kakovosti dela v teh 
ustanovah.

Prispevek staršev za vzdr
ževanje otroka o teh usta
novah naj bo odvisen od 
njihovega ekonomskega po
ložaja, od njihovih različnih 
materialnih možnosti. Pri 
tem pa se ne bi zatekali 
samo k administrativnemu 
ugotavljanju višine osebnih 
prejemkov, temveč naj bi 
bila ta individualna obre
menitev plod razprave star
šev na roditeljskih sestan
kih in pripravljenosti star
šev, da sami ocenijo svoje 
možnosti za sodelovanje o 
kritju stroškov teh ustanov. 
Občinski ljudski odbor pa 
bo tem ustanovam dodelil 
manjkajoča sredstva, s ka
terimi naj gospodari jo
upravni odbori in prek ro
diteljskih sestankov tudi 
starši. Dobro gospodarjenje 
s temi sredstvi pomeni kva
litetnejše delo teh ustanov 
in nedvomno tudi zmanj
šanja prispevkov družbe in 
prizadetih staršev.

Če bomo tako zasnovali 
delo, če se bodo starši, 
upravni odbori, predvsem 
pa tudi stanovanjske skup
nosti res marljivo lotili tega 
vprašanja, potem so ose pe
simistične in panične napo
vedi o višini ekonomske 
vzdrževalnine in visokega 
dviga prispevkov staršev 
odveč.

Po konferencah krajevnih 
organizacij SZDL

OBČANI SE VSE BOLJ 
OZIRAJO PREK 

LOKALNIH MEJA
Konec januarja so bile konference krajevnih 

organizacij SZDL. Ce se na kratko ozremo na te po
membne dogodke v organizaciji Socialistične zveze, 
lahko predvsem ugotovimo, da so v razpravi obrav
navali mimo lokalnih vprašanj vse bolj tudi zani
mive probleme celotne občinske skupnosti, vpraša
nja delitve dohodka med gospodarskimi organizaci
jami in občino, delo družbenih organov v šolstvu, 
zdravstvu ter gospodarjenje s sredstvi občinskega 
proračuna.

Cluni krajevne organizaci
je SZDL »Hinka Smrekarja«; 
so v razpravi na primer za
htevali, naj bi kdo iz ob'- 

,činskega zbora proizvajalcev 
oziroma predstavnik delav
skega sveta »Avtotchne« ali 
»Ljubljana transport« na 
enem izmed bodočih sestan
kov sekcije tolmačil sistem 
delitve dohodka, da bi ta 
aktualni problem približal 
čimširšemu krogu državlja
nov.

Na vseh konferencah je 
bilo čutiti zahtevo po enot
nejši akciji in večji pomoči 
pri skrbi za vzgojo mladine. 
Ugotavljali so namreč, da se 
v celoti daje mnogo sredstev

za vzgojo in varstvo mla
dine, da pa so te akcije ne
enotne, da posamezne orga
nizacije in institucije, ki se 
ukvarjajo z vzgojo mladine, 
ne koordinirajo svojega dela 
in se sredstva tako drobijo.

V razpravah so člani SZDL 
zahtevali, da sveti stano
vanjskih skupnosti in tudi 
njihovi pomožni organi več
krat skličejo širša posveto
vanja z državljani in se pred 
vsemi za stanovanjsko skup
nost pomembnimi odločitva
mi posvetujejo s širšim kro
gom ljudi. Razprava v še 
tako razširjenem izvršnem 
odboru ne more roditi takš-

(Nadaljevanje na 4. strani)



ZBORI VOLIVCEV

Slaba udeležba
v nekaterih volilnih enotah

Na začetku meseca so bili v naši občini zbori volivcev, na 
katerih so obravnavali poročilo o zdravstveni in socialno-varst- 
veni službi v naši občini. Ob oceni teh zadnjih zborov ne moremo 
mimo ugotovitve, da je bila v nekaterih volilnih enotah izredno 
nizka udeležba. Tako je bilo na zboru volivcev Vil., X. in X1L vo
lilne enote samo 24 volivcev) torej osem volivcev povprečno na 
eno volilno enoto), v I. in II. volilni enoti terena »Milan Majcen« 
pa 35 volivcev.

Naj navedemo nekaj osrednjih vprašanj in pripomb s teh zad
njih zborov. Nekatera izmed teh vprašanj in pripomb niso tesno v 
zvezi z obravnavano temo, vendar so aktualna in jih zato prav 
tako posredujemo:

TEREN LITOSTROJ 
(25. volilna enota):

Barake v Korotanski in 
Gutsmanovi ulici naj se čim- 
prej odstranijo, ker za nor-

bivalcev. Zato naj ObLO in zapisan fas. Rešitev? More- 
upravni odbori zdravstvenih biti ordinacija večkrat na te- 
ustanov posvetijo povečanju den?
kadra več pozornosti. TEREN ZGORNJA SlŠKA

Na zboru se je razvila ži- (28. in 29. volilna enota) 
maino življenje niso več pri- vahna razprava na temo: V bifeju »Grmada« je tre-
jneme. • svobodna izbira zdravnika, ba prepovedati prodajo alko-

Sanitarna inšpekcija naj Po zakonu ima namreč vsak bolnih pijač vinjenim ose- 
izda okrožnico, da bi iz sta- državljan pravico, da gre k bam in mladoletnikom ter 
novanjskih blokov odstranili zdravniku v katerikoli za- natančno določiti obratovalni 
pse, zajce, kokoši. vod, torej tudi v obratno čas.

Tajništvo za notranje za- ambulanto. Nekateri volivci V eni izmed opuščenih go- 
deve naj izda obvestilo o pa so bili mnenja, da so stiln naj bi uredili ustrezno 
tem, katera vozila smejo zmogljivosti obratnih ambu- gostišče s toplim obrokom 
parkirati pred bloki Djako- lant prilagojene predvsem hrane, 
vičeva 1, 2, 3. Prav tako opo- številu delavcev v podjetju 
zarjamo, da se na cesti dvi- in ne zmorejo še »zunanjih« 
ga tak prah, da sploh ni moč pacientov. Prav gotovo za-—x:i: --------- j ------*—terjazračiti stanovanj.

TEREN LITOSTROJ
nimivo vprašanje, 
odgovor!

(21., 22. in 24. volilna enota) . Predlagajo podaljšan de-
lovni čas za dajanje injek-

Vsepovscd šole 
za starše

Volivci zahtevajo pojasni
lo, kdaj bodo preseljeni sta
novalci iz barak v Gutsma
novi ulici.

Roditeljski sestanki naj se delom zobne ambulante, kon- 
v večji meri izkoristijo tudi kretneje med delom zobo- 
za predavanja o prehrani in zdravnika, ki se le redko od- 
vzgoji otrok. loči za zdravljenje zob, obi-

cij v Zdravstvenem domu. 
VODICE-REPNJE 

Volivci se pritožujejo nad

V Vodicah in v Šmartnem sta 
se prejšnji teden začeli šoli za 
starše. Do konca meseca bo za
četek predavanj Solo za starše v 
šoli -Zvonka Bunka- za območ
je stanovanjske skupnosti -Mi
lana Majcna« in -Hinka Smre
karja-, v šoli Hinka Smrekar
ja za stanovanjsko skupnost 
-Sercerjcvo- in -Litostroj-, v 
šoli Zgornja Šiška za stanovanj
sko skupnost Zgornja Šiška, v 
domu družbenih organizacij v 

_ . , Dravljah za to območje ter vTEREN »HINKO SMREKAR« ca jen ukrep pa je izruvanje Šentvidu za območje Šentvida 
<a g in in volilna enota! zob. V zobni ambulanti Ča- in Vlžmarij. V ciklusu 10 preda
jo., ». m iv volilna enota; narienti no več ur če- vanl «>odo starši zvedeli vse, karUredi naj se kanalizacija Kajo pacienti po več ur, če- jih ln kar jlm lahko po_

na Milčinskega cesti od cer- Pruv je na kartonu formalno maga pri vzgoji njihovih otrok, 
kve do proge. Stanje zaradi 
neurejene kanalizacije je v '
gosto naseljenih hišah prav 
nevzdržno.

Komisija za invalide je an
ketirala člane ZB in ugoto
vila 500 bolnih ljudi med nji
mi. Zato predlaga sistemat
ske preglede članov ZB.
TEREN »MILAN MAJCEN«
(1., 2., 5. in 6. volilna enota)

V občini je premalo zdrav
stvenih delavcev. V repu
bliškem merilu je en zdrav
nik splošne prakse na 986 
prebivalcev, medtem ko je v 
Občini en sam zdravnik 
splošne prakse na 4300 pre-

Tema za ponoven preudarek
V letošnjem letu so stanovanjske skupnosti dobile 

sredstva za vzdrževanje cest iz občinskega proračuna. 
Stanovanjske skupnosti so se hkrati obvezale, da bodo 
to svojo pristojnost tudi v redu opravljale. Ta »decen
tralizacija« sredstev za vzdrževanje cest je pokazala 
mnogo pozitivnih posledic, saj so v nekaterih terenih 
prav resno zastavili svoje delo. Izkušnje, iz zimskih 
mesecev govore, da so predvsem tiste stanovanjske 
skupnosti, ki imajo na svojem področju makadamske 
ceste, v redu opravljale svojo nalogo, medtem ko sta
novanjske skupnosti »z asfaltnimi cestami« s samo
stojnimi sredstvi niso opravile skoraj nič ali pa prav 
malo. Kolesarske steze niso bife očiščene, pločniki niso 
bili posuti ob poledicah, zaradi česar jc bilo več ne
sreč.

Zato je prav, da bližnji zbori volivcev ponovno 
spregovorijo o tej pristojnosti stanovanjskih skupno
sti. Razprava naj pokaže, kje so vzroki, da samostojna 
vzdrževalna služba še ni stekla.

»ŠOLA«LJUDSKIH ODBORNIKOV
Nekako pred tremi meseci v obliki nevezanega razgo- 

so ustanovili odborniki na- vora ali pa pripravimo iz- 
šega ljudskega odbora klub črpno poročilo o enem sa- 
odnornikov, ki se od tedaj mem problemu, okrog kate- 
redno shaja vsako sredo po- rega se kasneje razvije raz- 
poldne. O namenu in dose- prava. Zaradi takega dela, 
danji dejavnosti kluba smo ki naj bi ga razvijal klub, 
se pogovarjali z njegovim smo razmišljali tudi o tem, 
predsednikom Andrejem Bab- da bi zaposlili nekoga — taj
nikom, ki nam je med dru- nico ali tajnika, ki bi skrbel

Sklad za zidanje stanovanjskih narjev. Višina prvega ^ bčfTk/ad.0Skli’ pa se^Sa ^Povpfena ^'rednost kva- DoSlej SC /e Z" ^ »KlKmo ustanovili v že- aktivno^odbornikov^^^
s v naši občini je oktobra lani omejena in je odloči odplačate ves znesek hkrati dratnega metra stanovanj- SP™?1 I?®1 lnu “d1041110 Iji. da bi preko njega dobili matično urejal gradivo, pred- 
icel uresničevati svoj program boste, položili prvič i ihv ali 1)a v večjih obrokih kot ske površine znaša 79 (Klil di- 0!‘.0,,. ^00 obcan“v. Prvl m<;d odborniki obeh zborov tes- loge in vprašanja odborni- 

za K rad n j os ta nov a n j p ona e e 1 u: naslednjih zaporednC’ jih je določil sklad. V tem nnrj^. Sklad priprnvljTtudi z de,0.m ljudskega kov ter_ zbiral ^odgovore _ na

RADE L JEN O BREME
Nova pota do stanovanj p«f- ^55556^-553 
gramu občinskega sklada SKE
hiš
začel

20-30-50. Številke pomenijo, da prepuščena 
bo 20% sredstev, potrebnih za stujejo 3%.

700 občanov že odločilo za tak pravljen prispevati lQ ustreza vašim dohodkom.
način gradnje, ki bo marsikomu vašega stanovanjskeg* ij' Najmanjše stanovanje —
v iiokni lotih 7.hrifcnl ti coTnsimn Natooni. ki v/iHo i*0‘______ i • « it

bom dobil stanovanjc?

Postopek, ki vns bo naposled 
privedel do stanovanja, se z.ačnc 
pri Skladu, kjer izberete loka
cijo in tip stavbe, v kateri boste 
stanovali. Nato sklenete s skla
dom pogodbo o namenskem 
čevanju in se ' 
položili od 50.090

dobil streho nad glav« 
ima prednost tisti vfli k 
je več prihranil in i®1 
du vplačan večji /,n4

in 30 odstotkov, kolikor nje, 58,80 m*, velja 4,687 din, 
s‘n h gradnji primaknila mesečni obrok: tl.378 din.

Dvo in polsobno stanova-

pa bo v 40 letih odplačal ta
znesek z 2% obrestno mero.

GRADNJA PO SISTEMU 
20-30-50

jc
odborniki obeh zbi

zaporennj*-’ jih je določil sklad. V tem narjev. Sklad pripravlja tudi ^ vTsZT stik z delom Ij,
Vlof stanovanjc j.n.lnjc ccncAh' ...»'ovnnj, fJjSVE fhio Zii ‘‘iSZ

• se .vaša last ki bodo nekoliko skromneje a„-:i„ lLl. l £,u,-
opremljena.

PODRAŽITEV 
Ce bi se gradnja podražila, 

za kar pa spričo trenutnega
v nekaj letih zbrisal s seznama Natečaj, ki izide p0Wj garsonjera velja 2,200.000 di- jiznfnra^vHo orfskhidu ^

pri Šentvidu. Aprila bodo 
odprli gradbišče 141-stano- 
vanjskega bloka s poslovni
mi prostori B-l v šiški, v 
katerega se bo moč vseliti, 
če ne bo prišlo do zastoja 
pri gradnji, jeseni prihod
njega leta.

Letos bodo v gradnjo vlo-

ovimi pr- ta vprašanja. S tem želimo 
om občin- doseči, da bi vsak odbornik 

ske uprave. Klub jim želi bil obveščen o vsem in da bi 
omogočiti, da bi bili obve- v svoji volilni enoti laže raz- 
ščeni o tem, o čemer raz- pravijal z volivci. To pa je 
pravijajo ali sklepajo posa- glavni namen, ki ga želi do- 
mezni družbeni organi ozi- seči klub. Ne sme se namreč 
roma pripravljajo v upravi več dogajati, da volivcem ne 
našega ljudskega odbora. Tu bi dali kvalitetnih odgovo- 
naj bi odborniki dajali svo-

za- 
funk-

rov.
Z udeležbo odbornikov še 

nismo povsem zadovoljni.

V naši občini zgradimo vsa
ko leto precej stanovanj. 
Kot kaže, se bo nekaj sto 
družin vselilo v stanovanja, 
zgrajena po načelu. 20—30 

—50.

naj ni ouoorniKi dajan s

jKIIBk $sa Isiv'a^r‘viiš snu,^ izurz- esbbh limil SSSj™ gfgggg§
kv^dr.SOmH0r?<av“u?nTizfmm ^ sk/ad^jilačal nastaio raz- lijonov vplača^l^bčani,d°D-,--°h-VCC-,n' - z.del°m kluba zadovoljni ter

KO IZPLAČATE 
OBROK

TAKO NE GRE! TAKO NE GRE! TAKO NE GRE!

Dvoje ovojnic v podjetju SKIP
Slabih Časov sicer niMogoče bi kdo dejal v SKIP ra), ki so prepričevali kolektiv,

•o Jo pa -pomiltali-. No, žal na da so lahko zgodi, Ce pride do nasprotno, sedanji finančni pre- 
svojo domislico ne morejo biti neugodnih instrumentov, da pod- gied v podjetju Je pokazal da 
preveč ponosni niti člani kolek- JctJe ne hi moglo vedno dvigniti so bili lani instrumenti za pod- 
tiva. Se manj pa samoupravni v banki dovolj sredstev za oseb- jetje celo ugodnejši kot nred- 
organl, ki so tak sklep sprejeli, no dohodke. Seveda nihče ne bi lanskim, saj so znašale skupne 
ter so tako hote ali nehote po- želel imeti zaradi tega manjših družbene dajatve v letu mo 119 
skušali prevariU družbeno kon- osebnib dohodkov in najbrž se 
trolo. ni bilo treba posebno truditi, da

Za vsak primer, so si namreč s? se v SKIP navdušili za na
reku, bi bilo dobro, če bi imeli slednjo -varnostno- potezo, 
nekje na strani še Kaj sredstev Sklenili so, da bodo odvedli 
za osebne dohodke in ne-Ie ti- iz nerazporejenih sredstev, ki 
sta, ki so povsod registrirana so ostala po zaključnem ra
ket sklad za osebne dohodke, čunu za leto 1960 12 milijonov 
Človek pravzaprav nikdar ne dinarjev ter Jih dali sindikalni 
ve, kdaj lahko pridejo slabi ča- podružnici na hranilno knjižico
sl, so menili, in tedaj Je dobro, prt Mestni hranilnici. Ta sred- knjižici Jc tako počasi skopne- 
če imaš kaj prihranjenega. Po- siva bi tako Imeli v rezervi za lo. Od te vsote so porabili 
sebno črno so gledali v prihod- primer, če bi se uresničili na- 5,039.173 din za izplačilo »na
nest nekateri vodilni tovariši iz povedani slabi časi. Ta sklep Je grad-, 400.000 din so posodili dr 
podjetja (direktor, računovodja sprejel delavski svet SKIP na Kordežu za nakup hiše 108 204 
ter predsednik upravnega odbo- svoji seji 16. VI. 1961. din so porabili za prireditve, ’ iz

bilo, lete in potnine, 63.000 pa je tlo 
za razna posojUa. Sindikalna 
podružnica pa Je od podjetja 
vzlic njeni hranilni vlogi dobila 
Sc 1,395.097 dinarjev dotacije za 
delo sindikata.

Vse bi bilo sicer lepo in prav, 
če ne bc bU to grob finančnimilijonov dinarjev, lani pa le
Prekršek, če ne br« tem posku- 

S™™*1,™: PrevaritlI družbene kontrole
s prikazovanjem nižjih ošabnih 
dohodkov, kot so jih prejemali 
v resnici, če ne bi podjetju ie 
tako in tako primanjkovalo 
obratnih sredstev za približno 
100 mUijonpv (kar stalno do
kazujejo tudi vodilni uslužben
ci), pa so vzlic temu še znižali 
obratna sredstva za teh 12 mi
lijonov, če bi kolektiv ta denar 
zaslužil s povečano storilnostjo 
in boljšim poslovanjem — TA
KO PA KES NE GBEl

jev sredstev za sklade, lani pa 
že 51,162.000 din. Toda to jih ni 
motilo, da no bi med člane ko
lektiva »priromale- tudi -sin
dikalne ovojnice- s plačo Iz za 
to namenjene hranUne vloge.

Dvanajst milijonov na hranilni



4 ŠIŠENSKI RAZGLEDI

OBČANI SE VSE BOLJ OZIRAJO 
PREK LOKALNIH MEJA

(Nadaljevanje s 1. strani) 
nega uspeha kot posvetova
nje s širokim krogom držav
ljanov.

Osamosvojitev vzgojno var
stvenih ustanov in s tem 
vprašanjem povezano mate
rialno stanje teh ustanov sta 
bila prav tako predmet raz
prave. Lahko rečemo, da so 
se ti sestanki izjasnili za osa
mosvojitev teh ustanov s pri
pombo, da je treba pri večji

angažiranosti staršev hkrati 
tudi zagotoviti oziroma ohra
niti ustrezno pomoč družbe.

Ob koncu moramo ugoto
viti, da so bile konference 
povsod skrbno pripravljene. 
Pir tem mislimo na vsebin
ske in tehnične priprave. 
Udeležba na konferencah je 
bila povsod večja kot lani. 
V organizaciji »Hinko Smre
kar« se je udeležilo konfe
rence prek 200 članov (lani

120 članov), v Zgornji Šiški 
prek 300 članov. Prav tako 
v drugih organizacijah. Čla
ni i SZDL so izrazili željo, 
da bi vse gradivo v zvezi 
z realizacijo družbenega pla
na in proračuna za leto 1960 
in družbenim planom in pro
računom za leto 1962 pravo
časno posredovali vsem or
ganizacijam, da bi bili tako 
pripravljeni na zbore voliv-

(Op. uredništva: V skladu 
z izraženo željo bo gradivo 
o realizaciji proračuna za 
leto 1961 ter za proračun in 
družbeni plan za leto 1962 
objavljeno v prihodnji Šte
vilki, ki bo izšla predvidoma 
okrog 10. marca. V drugi po
lovici marca pa bodo zbori 
volivcev, na katerih boste 
razpravljali o teh vpraša
njih.)

Pogovarjamo se o letnem oddihu
Čeprav je še daleč do za- Krilu pri Splitu. Skupno bo v teh domovih, nato pa jih 

četka dopustniške sezone, pa za letošnja letovanja pri- bodo sami razdeljevali in 
počitniška skupnost pri Ob- pravi jenih okrog 450 postelj, določevali razpored bivanja 
cinskem sindikalnem svetu Kot računajo, bo letošnja se- v okviru svojega internega

razdelilnika. Delovnim ko
lektivom pa bi svetovali, da 
bi skušali vskladiti odhaja
nje na dopust svojih članov 
tako, da ne bi bilo povpraše
vanja po prostih mestih v

že pripravlja vse potrebno 
za poletna letovanja. Letos 
bomo občani lahko prebili 
svoj dopust v domu v Sel
cah, Kranjski gori ali v 
Omišlju, medtem ko bodo 
sobe na razpolago tudi v

Ne skrivajmo 
televizorjev!
Kadar govorimo o delu mla

dine na terenih, se med drugim 
nenehno srečujemo s proble
mom prostorov, kjer naj b‘ 
mladina organizirala raznosvrst- 
no družbeno dejavnost. Nedavno 
posvetovanje je pokazalo dejan
sko stanje ter dalo mnogo po
bud za ureditev tega vprašanja. 
Predvsem pa so na tem posve
tovanju ugotovili, da ni v mno
gih primerih zadovoljivega so
delovanja med družbenimi or
ganizacijami, ki potrebujejo pro
stor za svojo družbeno življe
nje, v nekaterih primerih pa gre 
tudi za nerazumevanje želja in 
hotenj mladih. Pripombe, Ccš, 
mladi nimajo smisla za red, ne 
znajo spoštovati predmetov in 
prostorov, ki so družbena last, 
no morejo biti opravičilo, tem- 
veC predvsem opozorilo, da je 
treba ob konkretnem delu z 
mladino vzgoji teh lastnosti po
svečati Se posebno pozornost.

Televizorji so pomembno so
dobno sredstvo obveSCanja, re
kvizit, ki Sc kako lahko prispe

lir

zona trajala od 1. junija do 
konca septembra. Letošnja 
cena penziona pa bo okrog 
tisoč dinarjev, v kar je že 
vračunana vsota, ki jo do
bijo člani posameznih delov
nih kolektivov kot regres 
podjetja za preživljanje do
pusta. Na to ceno bodo imeli 
člani počitniške skupnosti v 
sezoni Še 20°/o, v predsezoni 
pa 35 V« popusta. Tako bo 
stal penzion za člane prav
zaprav le 500 din.

Vsi penzioni so odprtega 
tipa ter dostopni tudi za ne
člane počitniške skupnosti.. 
Seveda ti ne morejo uživati 
popusta, ki ga daje skupnost

juliju in avgustu, ko ni moč 
ustreči vsem, temveč da bi 
zmogljivost domov izkori
stili v toku vse sezone. Po
sebej pa bi še priporočili, 
da opozorijo svoje člane na 
ugoden popust pred sezono 
in po njej, tako da bi tudi 
v tem času odhajali njihovi 
ljudje na svoj letni odmor.

Nad 5,000.000 za pomoč 
prizadetim v Dalmaciji

za svoje člane. Kot običajno
K(.bodo tudi letos delovni ko

lektivi rezervirali za svoje 
ljudi določeno Število postelj

Naši delovni kolektivi, kra
jevni odbori in podmladki 
Rdečega križa so se v ve
likem številu odzvali pozivu 
za prispevke za „ prizadete 
pri elementarni nesreči v 
Dalmaciji. V celoti je bilo 
na območju naše občine

k zbiranju mladine In pope- 
llrltvl družbenega življenja--   — ———     — — .
mladinski organizaciji. Na ob
močju občine Jfe v posesti šol 
in družbenih organizacij enajst 
televizijskih sprejemnikov. Zal 
pa so pogosto namenjeni le 
ozkemu krogu gledalcev oziro
ma zaradi stanovanjske stiske 
družbenih organizacij le redko 
služijo svojemu namenu. Pred
vsem bi veljalo razmisliti, kako 
bi šolske televizijske sprejem
nike lahko aktivirali tudi po po
uku, ko je pogosto namenjen h* 
tes ozkemu krogu gledalcev.

Zimski oddih 
naših otrok

V zimskih šolskih počitnicah 
Je organiziralo nriištvo prijate
ljem mladine v Srednji Dobrovi 
dve koloniji, v kateri je vsako
krat preživelo 30 otrok iz naše 
občine svoj zimski oddih. Mimo 
tega se Je udeležilo Smučarske
ga _ tečaja v planinskem domu 
»Litostroja« na Sorči 50 otrok. 
Priredili smo tudi večji izlet 
šolske mladine v Srednjo Do
brovo, ki se ga je prav tako 
udeležilo 50 otrok.

zbranih za 5,496.028 dinarjev 
prispevkov v gotovini in v 
različnem materialu.

Podmladki Rdečega križa 
na naših šolah so takoj po 
objavi o nesreči začeli zbi
ralno akcijo in so zbrali od 
15.000 do 80.000 dinarjev. 
Prav tako so zbrali znatne
prispevke tudi učiteljski 
zbori na posameznih šolah.

V akcijo za zbiranje po
moči so se aktivno vključili 
tudi krajevni odbori Rde
čega križa.

Podjetje Titovi zavodi Li
tostroj (upravni odbor in ko
lektiv) je prispevalo zu po
nesrečene v Makarski 2 mi- 
jona dinarjev. Znatne pri
spevke so dali tudi kolektivi 
in uprave ostalih podjetij v 
naši občini. Mimo tega so 
podjetja »Ljubljana - Trans
port«, Farmacevtski kombi
nat, podjetje »Torbica«, pod
jetje »SKtP« (betonski meša
lec in ptevoz do Makarskc) 
in nekatere druge organiza
cije prispevale zdravila, ga- 
' M-ijsko"-....... "lanterijsko blago, oblačila in 
čevlje v skupni vrednosti 
1,305.300 dinarjev.

Občni zbori krajevnih 
organizacij KK

V času gradbenih del pri ljubljanskih podvozih bo težji 
promet preusmerjen na vzporedne in doslej manj irck- 
ventirane ceste, ki povezujejo posamezne ljubljanske mest
ne četrti. Ker bo promet po teh cestah živahnejši, so v 
zadnjih dneh postavili semafore na križišču Celovške ce
ste—Cesta na Jami in na križišču Celovška cesta—Gasilska

ulica

V minulem mesecu so bili 
občni zbori mnogih krajevnih 
organizacij Kdcčega križa v naši 
občini. Na večini občnih zborov 
je bila udeležba zelo dobra, pa 
tudi zbori so bili, razen v kra
jevni organiziji Medno, v vse
binskem in tehničnem smislu 
dobro pripravljeni. Po poročilu 
in razpravah so bili predvajani 
filmi ali pa so bila aktualna 
zdravstvena predavanja.

Razgovor 
o aktualni

lomi

V organe 
stanovanjskih 
skupnosti
več
strokovnja
kov!
V začetku marca bodo 

med drugimi pomembnimi 
dogodki naše občine zbori 
volivcev, na katerih bodo 
sveti stanovanjskih skup-, 
nosti polagali obračun eno
letnega dela, hkrali pa ho 
v skladu s pozitivnimi pred
pisi izvoljena polovica no
vih člunov svelov stano
vanjskih skupnosti. Zapro
sili smo Franca Berganta, 
da spregovori o pomenu teb 
zborov v začetku marca: 

»Osrednja točka dnevne
ga reda teh zborov bo po
ročilo svetov stanovanjskih 
skupnosti. Ta poročila naj 
bodo res kvalitetna id 
predvsem razumljiv prikaz 
dela organov skupnosti id 
vseh servisov pri stano
vanjski skupnosti. Naj se 
v razpravi o problemih id
konkretnih številkah res-ivuii I
nično pokaže aktivnost 
skupnosti in oceni, v kakš
ni indri so skupnosti upra
vičile vse večje pristojno
sti. Hkrati pa naj bi bila 
v tem poročilu ocenjena 
aktivnost _ državljanov pri 
uresničenju teh samostoj
nih pristojnosti.

Ce pa govorimo o vpra
šanjih, ki naj bi jih ob
ravnavali kot delovni pro
gram za prihodnje obdob
je, pa naj ti zbori pouda
rijo večjo usmerjenost sve-! 
tov stanovanjskih skupno
sti v skrb zn varstvene 
ustanove, nasploh v servise 
»nematerialne prirode«.

Na zborih bo na novo iz
voljena polovica člnnoV 
svetov stanovanjskih skup
nosti. Uresničenje vse za
htevnejših samostojnih na
log terja kolektivno delo 
in prizadetost vseh članov 
organov skupnosti. Zato 
naj bo izbira kandidatov 
res premišljena. Predvsein 
pa ugotavljamo, da mora
mo vključiti v delo stano
vanjskih skupnosti tudi vež 
mladih strokovnjakov, ki 
bi s svojo strokovnostjo 
lahko v marsičem prispe
vali h kvalitetnejšemu deld
servisov in komisij, ki ter- 
. ajo mimo velike priprav
ljenosti in zavzetosti lai
kov tudi strokovno znanj®-


